
Protokół Wspólnego 

 Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach 

z dnia 28 maja 2019 r.  

 

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Tułowicach i trwało od 

godz.1600 do godz. 1840. 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych (nieobecny był radny Roman Kopij). Na wstępie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Frèdèric Coppin otworzył posiedzenie Komisji i przekazał 

prowadzenie obrad dla Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Pana Krzysztofa 

Ptaka, który stwierdził ich prawomocność i przywitał przybyłych na posiedzenie Komisji. Następnie 

przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie Komisji Wspólnej i przekazanie kierowania Komisją Przewodniczącemu Komisji 

Rewizyjnej Panu Krzysztofowi Ptak. 

2. Przedstawienie porządku obrad Komisji. 

3. Projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Tułowice. 

4. Projekt uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

6. Dyskusja nad propozycjami firmy lokalnej TV Jakub Mickiewicz. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Tułowice na 2019 rok. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

9. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami za 2018 rok.” 

10. Przedłożenie informacji o wykonaniu budżetu Gminy Tułowice za I kwartał 2019 r. 

11. Przedłożenie Radzie Miejskiej w Tułowicach sprawozdania finansowego za 2018 r. 

12. Dyskusja nad petycjami mieszkańców Ligoty Tułowickiej i podsumowanie Komisji Społecznej 

(wizyty lokalnej w Ligocie Tułowickiej). 

13. Informacja dotycząca procedur prawnych odnośnie wotum zaufania. 

14.Wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2.Porządek obrad został przegłosowany i jednogłośnie przyjęty (14 głosów za). 

 

Ad.3. Projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Tułowice. 

 

Pracownica Urzędu Miejskiego w Tułowicach Pani Marta Kaleta szczegółowo omówiła 

przedstawiony projekt uchwały i udzieliła wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Ad.4. Projekt uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Ewa Ziubrzycka-Bień szczegółowo omówiła 

przedłożony projekt uchwały i udzieliła wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

 

 

 



Ad.5. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Ewa Ziubrzycka-Bień szczegółowo omówiła 

przedłożony projekt uchwały i udzieliła wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Ad.6. Dyskusja nad propozycjami firmy lokalnej TV Jakub Mickiewicz. 

 

Właściciel kanału telewizji lokalnej Pan Jakub Mickiewicz przedstawił propozycję założenia 

telewizji lokalnej dla Gminy Tułowice. Przedstawił trzy wersje takiej telewizji. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji jednogłośnie opowiedzieli się za rozpoczęciem prac w kierunku 

uruchomienia takiej telewizji. Pan Burmistrz zaproponował, aby na początek wziąć pakiet 

ekonomiczny. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Tułowice na 2019 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pani Bożena Gąska szczegółowo omówiła przedłożony projekt uchwały i udzieliła 

wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy Pani Bożena Gąska szczegółowo omówiła przedłożony projekt uchwały i udzieliła 

wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Ad.9. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami za 2018 rok.” 

 

Skarbnik Gminy Pani Bożena Gąska szczegółowo omówiła przedłożone sprawozdanie i udzieliła 

wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do przedłożonego sprawozdania. 

 

Ad.10. Przedłożenie informacji o wykonaniu budżetu Gminy Tułowice za I kwartał 2019 r. 

 

Skarbnik Gminy Pani Bożena Gąska szczegółowo omówiła przedłożoną informację i udzieliła 

wyjaśnień na zapytania radnych.  

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie wnieśli zastrzeżeń do przedłożonej informacji. 

 

Ad.11. Przedłożenie Radzie Miejskiej w Tułowicach sprawozdania finansowego za 2018 r. 

 

Skarbnik Gminy Pani Bożena Gąska szczegółowo omówiła przedłożone sprawozdanie finansowe 

za 2018 r. i udzieliła wyjaśnień na zapytania radnych. 

Radni po przeprowadzeniu dyskusji nie wnieśli zastrzeżeń do przedłożonego sprawozdania. 

 

 

 

 

 

Ad.12. Dyskusja nad petycjami mieszkańców Ligoty Tułowickiej i podsumowanie Komisji 



Społecznej (wizyty lokalnej w Ligocie Tułowickiej). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Frèdèric Coppin przypomniał, że pierwsza petycja w sprawie 

budowy obwodnicy w Ligocie Tułowickiej wpłynęła do Rady 26 kwietnia 2019 r., następnie sprawa 

była przedstawiana przez mieszkańców Ligoty na Sesji w dniu 29 kwietnia br. Po Sesji do Rady 

Miejskiej wpłynęły następne pisma mieszkańców Ligoty Tułowickiej w sprawie budowy obwodnicy. 

Cała korespondencja w tej sprawie została przekazana do Pana Burmistrza, jest także udostępniona 

w programie e Sesja. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Luty poinformował, że członkowie Komisji 

Społecznej wraz z Panem Burmistrzem i Przewodniczącym Rady spotkali się z mieszkańcami w 

Ligocie Tułowickiej w sprawie budowy obwodnicy. Następnie zrelacjonował przebieg tego 

spotkania, stwierdził, że większość mieszkańców Ligoty opowiedziała się za budowa obwodnicy. 

Pan Burmistrz poinformował, że uczestniczył w spotkaniu Komisji Spraw Społecznych z 

mieszkańcami Ligoty, poinformował, że w sprawie postulatu mieszkańców dot. zmiany przebiegu 

obwodnicy był w Starostwie i dzisiaj otrzymał odpowiedź Starostwa w tej sprawie. Zapoznał 

zebranych z otrzymanym pismem. Pan Bumistrz udzielił także wyjaśnień na pismo mieszkanki 

Ligoty Pani Sylwii Szklorz. 

 

Ad.13. Informacja dotycząca procedur prawnych odnośnie wotum zaufania. 

 

Sekretarz Gminy Pan Wiesław Księski zapoznał zebranych z procedurami prawnymi dotyczącymi 

wotum zaufania, które zgodnie z ustawą ma być udzielone Burmistrzowi przed udzieleniem 

absolutorium. Udzielił także informacji na temat przygotowanego Raportu o stanie Gminy Tułowice 

za 2018 r. 

 

Ad.14.Wolne wnioski. 

 

Radny Michał Luty na prośbę mieszkańców Ligoty Tułowickiej prosił o rozważenie możliwości 

odwrócenia w kierunku słońca lampy solarowej, która stoi przy świetlicy. 

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał Pana Burmistrza o spotkanie, które w połowie maja ma się 

odbyć w Goszczowicach (dot., stawu), czy już wiadomo, kiedy to będzie.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że jeszcze nie zna terminu spotkania, ale jak już będzie ustalony to 

powiadomi Pana Chodorowskiego. 

Radny Michał Luty poruszył sprawę przetargu na staw Hutnik, w związku z tym, że były już 

ogłoszone dwa przetargi i żadne oferty nie wpłynęły zapytał co będzie dalej z ta sprawą. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że w związku z tym, że na te prace ma być dofinansowanie to muszą 

się zwrócić o przedłużenie terminu, jeśli nie zostanie przedłużony termin to te środki z 

dofinansowania przepadną. 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin poinformował, że był na Pikniku w Tułowicach Małych 

i ludzie go tam pytali, kiedy skończy się remont ścieżki pieszo-rowerowej oraz o sprawę 

doprowadzenia gazu do Małych Tułowic. 

Pan Burmistrz poinformował, że firma, która jest w Tułowicach Małych wystąpiła o przyłącz gazu 

a wracając do ścieżki to wylewka ma być do końca czerwca br.  Inwestycja ma być zakończona do 

końca lipca. 

Radna Bernadeta Żytkiewicz zapytała, jak odnośnie ścieżki rowerowej będzie rozwiązany przejazd 

przez przejazd kolejowy, bo jak słyszała, to ta ścieżka ma być przez ul. Poprzeczną.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że przez ten odcinek trzeba będzie przejść, bo jest tam zbyt wąsko i nie da 

się zrobić tam ścieżki. 

Radny Arkadiusz Drążek zapytał na kiedy jest zaplanowany remont dachu i elewacji budynku 

Poczty w Tułowicach. Pan Burmistrz odpowiedział, że jest tam kłopot z współwłaścicielem 



budynku, który nie zgadza się na dofinansowanie remontu w części, w której jest właścicielem 

budynku. Są w tej sprawie prowadzone negocjacje. 

Radna Anna Sokulska poruszyła sprawę szpetnego budynku toalet przy PKP, zapytała czy będzie 

on rozebrany. Pan Burmistrz odpowiedział, że nie bo jest to zabytek, ale będzie on w jakiś sposób 

zasłonięty, aby nie psuł wizerunku całego otoczenia. 

Radna Agnieszka Zawadzka zaprosiła na piknik rodzinny do Skarbiszowic. 

Radny Andrzej Reszka zaprosił na imprezę – wyścig ślimaków. 

Radna Anna Sokulska poruszyła sprawę sygnalizacji świetlnej na przejściu koło szkoły, zapytała, 

czy Gmina będzie się starała o postawienie takiej sygnalizacji z naboru środków na dofinansowanie 

przy partycypacji 50%. Pan Burmistrz poinformował, że postara się o rozeznanie jaki to będzie 

koszt i zwróci się do Dyrektora Zarządu Dróg o informację jaki to byłby koszt partycypacji w takiej 

inwestycji. Radny Krzysztof Ptak zaapelował aby nie wydawać pieniędzy na jakieś dodatkowe 

znaki i punkty świetlne na drodze, bo to są zmarnowane pieniądze, każdy kierowca powinien 

wiedzieć jaka prędkość obowiązuje w terenie zabudowanym a w szczególności przed szkołą. 

Zaznaczył, że przed szkołą potrzebne są światła i to jest niezbędne. Pan Burmistrz stwierdził, że 

przy przejściu zrobili bardzo dużo a zrobią jeszcze więcej. 

Radny Tomasz Gala zapytał czy przy postawionych lampach na ul. Szkolnej można by posiać jakaś 

trawę. Pan Burmistrz odpowiedział, że Pan Dyrektor ZGKiM zamówi łąki kwiatowe, które tam 

maja być posiane. 

 

Ad.15.Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof 

Ptak zamknął obrady wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Teresa Cybuchowska - Balwierz      Krzysztof Ptak 


